
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. januar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål V

Hvordan forholder ministeren sig til, at de store byrder man har pålagt virksomheder, pen-

geinstitutter og borgere, de mange ressourcer der er blevet brugt og indsatsen fra de

mange medarbejdere, for at bekæmpe hvidvask og terrorfinansiering, tilsyneladende har

været forgæves og uden effekt pga. Hvidvasksekretariatets manglende opfølgning på

indberetningerne og myndighedernes utilstrækkelige feedback på videregivelserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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